
                                                                                                                                                      

                               

                                
 

 

 

 

 

 

 

Svar på interpellation (2014:46) av Jan Jönsson 
(FP) om fritidsverksamheten i Skärholmen 

I augusti 2015 beslutade stadsdelnämnden i Skärholmen att säga upp 

avtalet kring den fritidsverksamhet som upphandlats och bedrivits av 

Fryshuset. Skälet till detta var att stadsdelsnämnden önskade få till stånd 

en större samordning mellan de sociala verksamheterna, skolan och 

fritidsverksamheten i stadsdelen. 

 

Efter att avtalet sagts upp kom en dialog till stånd mellan stadsdelen och 

Fryshuset. Ur den dialogen växte en samsyn kring den fortsatta 

utvecklingen fram vilket ledde till att stadsdelens avtal med Fryshuset 

förlängdes. 

 

Med bakgrund i stadsdelsnämndens första beslut att säga upp avtalet har 

interpellanten frågat mig om jag anser att Skärholmens stadsdelsnämnds 

beslut att återta fritidsverksamheten i egen regi är förenlig med de 

målsättningar om delaktighet och inflytande som kommunfullmäktige 

fastslagit. 

 

Fritidsverksamheten i Skärholmen är inte återtagen i kommunal regi och 

Fryshuset kommer även fortsättningsvis bedriva denna verksamhet i 

Skärholmen. Jag är nöjd med att stadsdelen och Fryshuset fortsätter sitt 

samarbete. Jag är också nöjd med att stadsdelsnämnden både klarar av att 

löpande utvärdera hur man bäst uppnår verksamhetens mål och att man 

klarat av att ha en konstruktiv dialog och fortsätta arbeta med en utförare 

som många är nöjda med. 

 

Därmed anser jag interpellationen besvarad. 

 

Stockholm den 28 oktober 2015 

 

Karin Wanngård 

 

 


